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Abstract

This study which titled with "Rhetorical Fallacies in the
Discourse of Polytheists in the Quran: A Circulative Study in
Selected Models," analyses into the phenomenon of fallacies in
Quranic discourse. It specifically concentrates on the
argumentative discourse that responds to obscure speeches
relying on corrupt beliefs, that targeting diverse audiences across
different eras with the aim of guidance. The types of fallacy
proponents in the Quran are varied, encompassing hypocrites,
polytheists, and people of the Book, including Jews and

Christians .

The study targets to trace the circulative dimensions in
Quranic discourse and examine the way of operating fallacies in
this type of discourse. This involves identifying specific types of
fallacies and conducting a circulative analysis to unveil their
deceptive purposes. its also aims to elucidate the Quranic
methodologies adopted to counter fallacious arguments and

refute their claims.

Keywords: Fallacy, Argumentation, Polytheists' Fallacies, People
of the Book, Hypocrites



Résumeé:

Cette étude, intitulée "Les sophismes dans le discours des
polythéistes dans le Coran : une étude circulatoire de modeles
sélectionnés", examine le phénomeéne des sophismes dans le
discours coranique en tant que discours argumentatif répondant
aux discours obscurs basés sur des croyances corrompues. Elle
cible diverses catégories de destinataires a travers différentes
éepoques dans le but de les guider. Les types de partisans de
sophismes dans le Coran sont variés, englobant les hypocrites, les
polythéistes et les gens du Livre, y compris les Juifs et les

Chrétiens.

L'étude vise a retracer les dimensions circulatoires dans le
discours coranique et a examiner comment les sophismes operent
dans ce type de discours. Cela implique d'identifier des types
spécifiques de sophismes et de mener une analyse circulatoire
pour dévoiler leurs intentions trompeuses. L'étude cherche
¢galement a élucider les méthodologies coraniques adoptées pour

contrer les arguments fallacieux et réfuter leurs revendications.

Mots-clés : Sophisme, Argumentation, Sophismes des

polythéistes, Gens du Livre, Hypocrites
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